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Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa  

24.6.2016 na Obecnom úrade v Rabčiciach 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Program : viď pozvánka na zasadnutie OZ 

 

 

 

 

        Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril starosta obce Jozef Slovík 

(ďalej len starosta), ktorý privítal prítomných poslancov. Zároveň privítal p. riaditeľku ZŠ  

Rabčice, Matúša Brenkusa a Tomáša Skočíka. Ospravedlnil poslankyňu Oľgu Chromekovú, 

ktorá sa zasadnutia nezúčastní. Ďalej ospravedlnil poslanca Martina Vonsa, ktorý príde na 

zasadnutie neskôr. Starosta skonštatoval, že OZ je uznášania schopné, nakoľko z 9 poslancov 

je prítomných 7, čo je nadpolovičná väčšina. Do návrhovej komisie navrhol Margitu Borovú 

a Milana Klinovského, čo bolo jednomyseľne odsúhlasené (prítomných 7 poslancov). 

ZA: 7 (Milan Klinoský, Ondrej Kubík, Veronika Káziková, Jozef Halka, Ľubomír Bublák, 

Margita Borová, Anna Huráková)   PROTI:0    ZDRŽAL SA: 0 

Za overovateľov zápisnice určil Ondreja Kubíka a Jozefa Hálku, čo bolo jednomyseľne 

odsúhlasené (prítomných 7 poslancov).  

ZA: 7 (Milan Klinoský, Ondrej Kubík, Veronika Káziková, Jozef Halka, Ľubomír Bublák, 

Margita Borová, Anna Huráková)   PROTI:0    ZDRŽAL SA: 0 

Písaním zápisnice poveril Evu Mordelovú, pracovníčku obecného úradu. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Margita Borová a Milan Klinovský. 

OZ schvaľuje overovateľov zápisnice v zložení: Ondrej Kubík a Jozef Hálka. 

    

       Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia podľa pozvánky a požiadal 

o vyjadrenie Matúša Brenkusa, či sa má jeho žiadosť prejednať prednostne alebo počká na 

záver zasadnutia. Matúš Brenkus sa vyjadril, že počká na záver zasadnutia. Starosta potom 

vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k programu so zapracovaním uvedenej požiadavky, čo bolo 

poslancami jednomyseľne schválené. 

Poslanci hlasovali následovne. 

ZA: 7 (Milan Klinoský, Ondrej Kubík, Veronika Káziková, Jozef Halka, Ľubomír Bublák, 

Margita Borová, Anna Huráková)   PROTI:0    ZDRŽAL SA: 0 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

 

           K bodu č. 4 - Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ sa 

prekontrolovalo plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. Úlohy 

z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené. Starosta sa opýtal poslancov, či majú návrh  

osoby prísediacej na Okresnom súde v  Námestove. Oznámili, že nemajú žiaden návrh. 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

 

 

 



          K bodu č. 5 - Schválenie Všeobecne záväzného nariadenia obce č. 2/2016 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

Rabčice. Starosta oboznámil poslancov s nutnosťou schválenia nového VZN o odpadoch, 

nakoľko od 1.7.2016 vstupuje do platnosti nový zákon č.79/2015 o odpadoch. V zmysle 

citovaného zákona bude Všeobecne záväzné nariadenie o odpadoch dané do súladu s platnou 

legislatívou. Starosta oznámil poslancom, že vo veľkoobjemovom kontajnery pri cintoríne sa 

našli hodené aj pneumatiky, ktoré však nepatria do komunálneho odpadu. P. Hálka navrhol, 

aby bolo označenie na  veľkoobjemových kontajneroch, resp. upozornenie, čo má byť 

obsahom veľkoobjemového kontajneru. K Všeobecnému záväznému nariadeniu o odpadoch 

poslanci nevyslovili žiadne pripomienky. 

Starosta následne vyzval poslancov, aby hlasovali o schválení Všeobecne záväzného 

nariadenia o odpadoch. Poslanci  hlasovali jednomyseľne: 

ZA: 7 (Milan Klinoský, Ondrej Kubík, Veronika Káziková, Jozef Halka, Ľubomír Bublák, 

Margita Borová, Anna Huráková)   PROTI:0    ZDRŽAL SA: 0 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie obce č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce Rabčice. 

Návrh VZN je súčasťou prílohy zápisnice. 

 

K bodu č. 6 Správa o príprave osláv 400. výročia založenia obce Rabčice. 

Starosta informoval o priebehu príprav osláv 400. výročia založenia obce Rabčice. Prítomným 

poslancom oznámil, že je pripravená pozvánka spolu s programom. Ďalej je prichystaná 

tribúna pre jednotlivých účinkujúcich. Poslanec Ľubomír Bublák sa informoval, či je 

dostačujúca kapacita miest v kultúrnom dome v Rabčiciach pre pozvaných hostí.  Starosta 

reagoval, že predpokladaný počet hostí je približne 100, čo je dostačujúce pre počet miest 

v kultúrnom dome. Starosta privítal poslanca Martina Vonsa, ktorý prišiel na zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. Ďalej starosta pokračoval v informovaní o oslavách. Poslanci 

navrhli, aby sa oslovili aj sponzori. Ďalej, aby na oslavy boli prizvaní aj bývalí pracovníci 

obecného úradu, kňaz, zakladatelia folklórneho súboru Kašunka. Starosta vymenoval ďalších 

pozvaných hostí a to: predseda vlády, predseda VÚC, poslanec Národnej Rady Igor Jackulík, 

poslanec VÚC Jozef Maslaňák, poslanci pôsobiaci v čase od r. 1994 – po súčasnosť. Starosta 

informoval, že sa bude na oslavách podávať pivo a kofola ( 4 sudy) zadarmo spolu s guľášom, 

ktorý prichystá Poľovné združenie v Rabčiciach. Prichystané sú aj atrakcie s vystúpením 

viacerých účinkujúcich (skupina ARZÉN, folklórny súbor Kašunka, Heligónka, Pavol 

Kovalíček). Prezentácia o obci je pripravená aj v Základnej škole a folklórna miestnosť 

v telocvični. P. Milan Klinovský sa vyjadril, že by bolo vhodné oznámiť občanom, že je 

možné priniesť veci, ktoré sa kedysi zachovali a boli tak súčasťou výstavy v škole. 

Z príležitosti osláv založenia obce sa bude slúžiť svätá omša v septembri. Prichystaná bude aj 

pamätná tabuľa. P. Kubík informoval, že sú pripravené aj CD s leteckými zábermi, ktoré 

dostane každá domácnosť v Rabčiciach. Vydaná je aj brožúra. Starosta sa tiež vyjadril, že by 

bolo vhodné, aby poslanci oslovili aj predajných stankarov. 

OZ berie na vedomie správu o príprave osláv k 400. výročiu založenia obce Rabčice. 

 

K bodu č. 7 správa o výsledku prieskumu Komasácie v katastrálnom území obce 

Rabčice. 

Starosta informoval poslancov, že bol rozposlaný oznam so súhlasom/nesúhlasom komasácie 

pôdy jednotlivým vlastníkom pozemkov do určitého dátumu. Súhlasné stanovisko vlastníkov 

bolo vyjadrené na 42 %, čo nie je dostačujúce. Oznam bude možno odovzdať na obecnom 

úrade do konca augusta, kedy bude výzva ukončená. Ak bude súhlasné stanovisko vlastníkov   



50%,  pripraví sa verejný hovor, kde budú občania bližšie informovaní o priebehu komásacie. 

P. Halka poznamenal, že by sa verejný hovor mal uskutočniť už teraz. 

OZ berie na vedomie správu o výsledku prieskumu Komasácie v katastrálnom území 

Rabčice.  Doporučuje zvolanie verejného hovoru ohľadom Komasácie pri 50 % súhlase 

vlastníkov pozemkov. 

 

 

K bodu číslo 8 Úpravu rozpočtu obce na rok 2016.  

Starosta  informoval  poslancov o zmene rozpočtu  obce rozpočtovým opatrením č. 5/2016 

v súlade s  § 14 ods. 2 písm. b)  zákona č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy   

 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov:  

Celkové príjmy     – na sumu:                              1446327,00 €  (+0,00 €) 

                               z toho: - obec:                        1445327,00 €   

                                          - ZŠ s MŠ Rabčice:          1000,00 € 

 

Celkové výdavky - na sumu:                                 1446327,00 € (+0,00 €)  

                              z toho: - obec:                            818766,00 €   

              - ZŠ s MŠ Rabčice:                                    627561,00 €    

 

OZ berie na vedomie zmenu rozpočtu  obce rozpočtovým opatrením č. 5/2016 v súlade s  

§ 14 ods. 2 písm. b)  zákona č. 583/2004 Z.Z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy  a o zmene a doplnení niektorých zákonov: 

  

Celkové príjmy     – na sumu:                              1446327,00 €  (+0,00 €) 

                               z toho: - obec:                        1445327,00 €   

                                          - ZŠ s MŠ Rabčice:          1000,00 € 

 

Celkové výdavky - na sumu:                                 1446327,00 € (+0,00 €)  

                              z toho: - obec:                            818766,00 €   

                                                      - ZŠ s MŠ Rabčice:                                    627561,00 €  

 

 

K bodu č. 9 schválenie poplatkov. 

Vzhľadom na skutočnosť, že obec Rabčice vstúpila do projektu IOMO – Integrované 

obslužné miesto občana, je potrebné schváliť výšku jednotlivých poplatkov, ktoré s tým 

súvisia. Integrované obslužné miesto občanovi uľahčí vybavovanie úradných záležitostí. Na 

obecnom úrade bude možné požiadať o vydanie výpisu za nehnuteľnosť, ktorá sa nachádza 

kdekoľvek na Slovensku bez regionálnej príslušnosti, ďalej výpis z Obchodného registra a 

výpis z registra trestov. Pôsobnosť Integrovaných obslužných miest by mala fungovať po 

celom Slovensku. Poslanci hlasovali nasledovne:  

ZA: 8 (Milan Klinoský, Martin Vons, Ondrej Kubík, Veronika Káziková, Jozef Halka, 

Ľubomír Bublák, Margita Borová, Anna Huráková)   PROTI:0    ZDRŽAL SA: 0 

OZ schvaľuje poplatky obce Rabčice. Berie na vedomie zvýšenie poplatkov-  

kopírovanie formát A4/1 strana z doterajších  0,10 € na 0,20 €, formát  A4/obojstranne 

z doterajších 0,20 € na 0,40 €, formát A3/ 1 strana  z doterajších 0,20 € na 0,40 €, formát 

A3/obojstranne z doterajších 0,40€ na 0,80 €, ktoré sú stanovené interným predpisom. 

 

 



 

 

Úhrady za jednotlivé služby: 

A) z registratúrneho záznamu: 

Obecný úrad vyhotovuje na základe písomnej žiadosti oprávnenej osoby, odpis, výpis, 

potvrdenie z registratúrneho záznamu a kópiu registratúrneho záznamu za úhradu 

nákladov 

 

- 0,20 € formát A4, 

- 0,40 € formát A3 

 

a osvedčuje na nich zhodu s registratúrnym záznamom, úradom osvedčený odpis, výpis, 

potvrdenie a kópia nahrádzajú originál registratúrneho záznamu. 

 

 

 

 

 

B) služby IOM 

 

Služba poplatok za výpis asistovaná služba IOM celková cena 

výpis/odpis z Registra trestov       

na právne účely 4,00 € 2,00 € 6,00 € 

        

výpis z obchodného registra       

na právne účely 2 1,90 € 3,90 € 

        

výpis z listu vlastníctva na       

právne účely 4,00 € 4,00 € 8,00 € 

 

 

 

C) poplatky za doplnkové služby IOMO (integrované obslužné miesto občana): 

 

zaručená konverzia                                                                      0,50 € 

prístup do elektronickej schránky                                               0,50 € 

úhrady vyplývajúce z platobného výmeru                                  0,50 € 

tlač dokumentov                                                     formát A4    0,20 € 

                                                                                formát A3    0,40 € 

skenovanie dokumentov                                         formát A4    0,20 € 

                                                                                formát A3    0,40 € 

 

 

K bodu číslo 10 - Rôzne  

  

V tomto bode programu starosta informoval poslancov, že obec získala finančnú podporu vo 

výške 25.290,- € v projekte „Intenzifikácia triedeného zberu odpadov v obci Rabčice“. 

Cieľom projektu je zvýšenie počtu kontajnerov v obci a počet stanovíšť, čím sa obyvateľom 

obce zníži donášková vzdialenosť ku kontajnerom a zabezpečí vyššia  kapacita zberných 

nádob, čo predpokladá nárast množstiev vytriedených zložiek komunálneho odpadu.  



 

 

P. Matúš Brenkus sa opýtal starostu, či by nebolo vhodné zaučiť niektorého zo zamestnancov  

obecného úradu, ktorý by pripravoval projekty, alebo niekoho cez úrad práce, prípadne vziať 

stážistu, a tak by sa reagovalo na viac výziev. Starosta oponoval, že na to nie sú peniaze. P. 

Kubík Ondrej sa k tomu vyjadril, že nie je tiež potrebné reagovať na všetky výzvy, hlavné tie, 

ktoré nemajú pre obec význam. Ďalej prebehla diskusia o zavedení kamerového systému pre 

vonkajší areál škôlky nakoľko permanentne dochádza k devastácií preliezok, kolotoča -  

väčšinou staršími žiakmi. Kamerové zábery by sa používali len pre vlastné účely, prípadne by 

sa upovedomili konkrétni vandali, aby nedochádzalo k ďalšiemu ničeniu, resp. sa poškodeniu 

predchádzalo. Toto však ostalo len v rovine diskusie. 

 

Starosta prečítal žiadosť od P. Moniky Vojtašákovej, trvale bytom Rabčice 585, v ktorej 

žiadala obec o poskytnutie finančného príspevku na akciu - Letný tábor detských 

a mládežníckych spoločenstiev v obci vo výške 150 €. Akcia sa bude konať v dňoch od 18. 

júla 2016 – do 22. júla 2016 vo Farskom pastoračnom centre. Záujmová akcia bude trvať päť 

dní. Cieľom tábora je podpora spoločenstiev v obci, rozvoj spolunažívania a rozšírenie 

poznatkov k ročnej téme „Milosrdenstva“. Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu o výške 

finančného príspevku. Poslancovi hlasovali jednomyseľn: 

ZA: 8 (Milan Klinoský, Martin Vons, Ondrej Kubík, Veronika Káziková, Jozef Halka, 

Ľubomír Bublák, Margita Borová, Anna Huráková)   PROTI:0    ZDRŽAL SA: 0 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje finančný príspevok v celkovej výške 100,- € na akciu – Letný tábor 

detských a mládežníckych spoločenstiev v obci.  

  

Ďalej v tomto bode starosta informoval, že p. Kormanová Margita, trvale bytom Rabča 100 

podala dňa 24.6.2016 sťažnosť na Obecnom úrade v Rabčiciach, ktorá sa týka umiestnenia 

včelstva p. Jozefa Kubíka, trvale bytom Rabčice 290. P. Kormanová vo svojej sťažnosti 

uvádza, že včely, ktoré sú umiestnené v blízkosti jej chaty v Rabčiciach s. č. 607, sťažujú 

život aj prístup na jej pozemky. Napriek tomu, že p. Kubík dal k včelám sieťovinu, to situáciu 

nevyriešilo. Predmetom sťažnosti bolo aj vypustenie odvodnenia a močovky z RD č. s. 547 – 

p. Ratulovského, ktoré prechádzajú cez pozemky p. Kormanovej, v ktorých má aj ona podiel. 

P. Kubík  Ondrej navrhol, aby sa na sťažnosť reagovalo a žiadalo vyjadrenie od p. 

Kormanovej, ako si predstavuje konkrétnu pomoc od obce a riešenie sťažnosti k jej 

spokojnosti. Starosta poznamenal, že už sa jedna sťažnosť ohľadom včiel p. Kubíka, ktorú 

taktiež podala p. Kormanová riešila aj prostredníctvom stavebného úradu. Taktiež prišla 

odpoveď z Regionálnej veterinárnej a potravinovej správy Dolný Kubín, kde p. Kormanová 

podala tiež sťažnosť na obťažovanie včelami na pozemku v Rabčiciach. Vzhľadom na to, že 

nie sú kompetentní riešiť tento podnet, postupujú ho obci na ďalšie riešenie. 

OZ berie na vedomie sťažnosť p. Margity Kormanovej, trvale bytom Rabča 100.   

 

Riaditeľka Základnej školy v Rabčiciach spolu s p. Matúšom Brenkusom predložili 

poslancom OZ žiadosť o navýšenie rozpočtu pre ZŠ s MŠ Rabčice 194. Riaditeľka žiadala 

o navýšenie rozpočtu na prenesené kompetencie o 2. 170 € (30%) na spolufinancovanie 

zriadenia jazykového laboratória v ZŠ. Neinvestičný fond (správca fondu – Matúš Brenkus) 

bude financovať 70 % - 5.100,- €. Celková navrhovaná cena zariadenia potrebného pre 

jazykové laboratórium je 7.270,- €. Jazykové laboratórium predstavuje zriadenie jednej triedy, 

ktorá bude vybavená príslušným zariadením (slúchadlá pre žiakov – učiteľa, učiteľský 

ovládací panel, zosilňovač, stoličky, stôl...) pre 18. žiakov, čo by viedlo k lepšej výučbe 

cudzích jazykov. Starosta poznamenal, že žiadosť bola podaná len deň predtým, čo nebolo 



celkom dostačujúce na oboznámenie sa s danou vecou ako pre neho, tak aj pre poslancov. 

Viacerí poslanci, sa vyjadrili, že laboratórium by bolo prínosom pre žiakov. P. Bublák Ľ. Bol 

kategoricky proti zriadeniu jazykového laboratória. Následne starosta vyzval poslancov 

k hlasovaniu. Poslancovi hlasovali následovne  

ZA: 7 (Milan Klinoský, Martin Vons, Ondrej Kubík, Veronika Káziková, Jozef Halka, 

Margita Borová, Anna Huráková)   PROTI: 1 (Ľubomír Bublák)    ZDRŽAL SA: 0 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie. 

OZ schvaľuje  finančnú čiastku v celkovej výške  

2.170,- € (30 %) na spolufinancovanie zriadenia  jazykového laboratória v ZŠ. 

 

Diskusia zasadnutia OZ prebiehala priebežne pri jednotlivých bodoch programu. 

 

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

Zapísala: Eva Mordelová 

 

 

 

                                                                                                Jozef  S l o v í k  

            starosta obce 

 


